

Title (en)

PROCESS FOR THE MANUFACTURE OF 2.5 - DICHLORPHENOL.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG VON 2,5-DICHLORPHENOL.

Title (fr)

PROCEDE DE PRODUCTION DE 2,5-DICHLORPHENOL.

Publication

**EP 0217897 A1 19870415 (DE)**

Application

**EP 86902391 A 19860401**

Priority

DE 3512877 A 19850411

Abstract (en)

[origin: WO8606062A1] The process concerns the manufacture of 2.5 dichlorphenol with a content of between 95 and 99 %, in which a mixture composed of 2.5 and 2.4 dichlorphenol is recrystallized repeatedly in the presence of water. The water formed during the separation of solid materials is circulated and the organic phase which is separated from the filtrate of the second stage and each succeeding stage is led back to the basic product.

Abstract (fr)

Un procédé permet de produire du 2,5-dichlorphénol ayant une teneur comprise entre 95% et 99%. Un mélange de 2,5-dichlorphénol et de 2,4-dichlorphénol est recristallisé plusieurs fois en présence de l'eau. L'eau résultant de la séparation des substances solides est remise en circulation et la phase organique séparée du filtrat lors de la deuxième étape et des étapes suivantes est rajoutée au produit de base.

IPC 1-7

**C07C 37/84**

IPC 8 full level

**C07C 37/84** (2006.01)

CPC (source: EP)

**C07C 37/685** (2013.01); **C07C 37/84** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8606062A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**WO 8606062 A1 19861023**; DE 3512877 C1 19861127; EP 0217897 A1 19870415

DOCDB simple family (application)

**EP 8600196 W 19860401**; DE 3512877 A 19850411; EP 86902391 A 19860401